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Lunchen bij Monichshof in Hassum op 16 april2025. 
Beste leden, 

Op woensdag 16 april gaan we gezellig lunchen in Hassum, we gaan er per fiets of auto naar toe, de 
keuze is aan uzelf. Het verzamelpunt is bij de kerk, de fietsers vertrekken om 12.00 uur. Wie met de 
auto wil vertrekt om 12.30 uur, mensen die mee willen rijden graag op tijd bij de kerk zijn (12.20 uur) 
i.v.m de verdeling per auto, eigen bijdrage voor vervoer per auto is 2,50 p.p. Dit rekent iedereen zelf af 
met de chauffeur waar men bij instapt. 
Heeft u een dieet, graag vervoer vanuit huis of een andere vraag; laat het ons weten! 

De lunch begint om 13.00 uur en duurt tot 15.30 uur, we verheugen ons op  
een gezellige en lekkere lunch samen met u, hopelijk tot dan! 

Het bestuur. 
___________________________________________________________________________________ 
Opgave voor de lunch VOOR 8 april 2025, eigen bijdrage is 15 euro per persoon. Bij voorkeur het 
verschuldigde bedrag over maken via de bank t.n.v. KBO Heijen NL 82 RABO 0122 1061 56 

Wilt u contant betalen dan eveneens graag dit strookje invullen en in gesloten envelop met het 
verschuldigde bedrag inleveren VOOR 8 april bij Maria Poels, Hermelijnstraat 28 in Heijen. 
__________________________________________________________________________________ 
 
Naam/namen:----------------------------------------------------------------  
geeft/geven zich op voor de lunch in Hassum op 16-04-2025. 

Ik ga met de fiets/ eigen auto/ wil graag meerijden. 

 

 

Even voorstellen: Han Eygenraam (interim-voorzitter KBO Heijen) 

Op maandag 17 maart mocht ik me dan tijdens de jaarvergadering komen voorstellen als interim-

voorzitter voor KBO Heijen. En… de leden zijn akkoord gegaan met mijn benoeming! Maar wie ik ben? 

Ik ben een jonge oudere, want nog maar 69 jaar. Ik ben opgegroeid in Erica, zuidoost Drenthe, heb 

daarna lang in Leeuwarden gewoond en ben vanwege mijn werk – ik werkte in de cultuursector - steeds 

verder afgezakt naar het zuiden om uiteindelijk in Heijen te gaan wonen. Alweer bijna 17 jaar wonen 

mijn vrouw Cokkie en ik aan het Kranenveld, in de voormalige bakkerswinkel van ‘Jan de Knip’. Onze 

buurt, de Smele, heeft een actieve buurtvereniging, waar we ieder jaar deelnemen aan de 

buurtactiviteiten. 

Nu ik gepensioneerd ben heb ik meer tijd om vrijwilligerswerk te doen. Dat doe ik vooral bij Katalys (de 

vroegere Heidemij) als vrijwillig adviseur voor Limburg. Wij helpen dorps- en buurtinitiatieven – van 

speeltuin tot multifunctionele accommodatie - verder op weg. 

En nu vroeg het bestuur van KBO Heijen me of ik voorzitter wilde zijn. Ik heb daarover nagedacht en 

gezegd: ‘Ja, ik wil de KBO helpen, maar laten we eerst een periode afspreken dat we aan elkaar kunnen 

wennen. Dan kunnen we over en weer zien of het werkt.’ En zo is het nu afgesproken. De 

ledenvergadering is me in elk geval goed bevallen! Ik hoop de komende tijd kennis te maken met de 

activiteiten en uiteraard met de mensen die daarvoor zich inzetten. 
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KBO Carnavalsmiddag 27 februari 2025. 

Bij binnenkomst was er al sfeervolle carnavalsmuziek die de leden al snel in  

feeststemmingbracht en na de opening met een welkomstwoord en de  

carnavalsleus voor deze middag konden we aan een druk programma beginnen. 

Nooit te alt um carnaval te vieren 

en ons eigen moi te versieren 

Mit ons fraai kledje of pekske an vandaag 

zeggen we samen Carnaval……… Alaaf 

Jan Kersten opende de middag met zijn keyboard, accordeon en zang zorgde ervoor dat het geen  

5 minuten stil viel en dat de voetjes van de vloer gingen voor een dansje of de polonaise.  

De Raad van Elf met Prins Rick en zijn Dansmarietjes Jenna, Megan en Janne waren al vroeg present 

evenals de ex-Prinsen. 

Zij werden allen hartelijk welkom geheten met de complimenten aan Prins Rick dat hij “zo’n schon 

vrollie “ had meegenomen. Voor de ex-Prinsen was er tevens de uitnodiging om zich aan te sluiten als 

lid bij de KBO omdat de meesten daar wel de leeftijd voor hebben hoewel ze er nog jong, knap en 

vandaag ook feestelijk uitzien. Daarom willen ze ook geen oud-Prinsen genoemd worden…… 

De Dansgarde groep 2 en 3 gaven een fantastisch optreden waar ze een geweldig applaus voor kregen, 

dat belooft nog wat voor de toekomst. 

Nog verrassender was de onverwachte komst van Krummel Prins Bram en Krummel Prinses Zoe.  

Ze slingerden samen met Prins Rick een polonaise door de zaal en gingen van links naar rechts op de 

muziek van de Snollebollekes. 

Tenslotte hadden we onze eigen Heijense Buutreedner Ad v. Zitteren in de buutton als 

huwelijksadviseur Trau de Geer. Hij bekeek het huwelijk zowel van de zonnige als van de schaduwkant. 

Het was zeker niet allemaal goud wat er blonk binnen een huwelijk, maar hij zorgde er wel voor met zijn 

humor dat er hartelijk om gelachen kon worden. Hij had in zijn verhaal zijn eigen ervaringen met humor 

doorspekt. 

We hebben er met zijn allen een heel gezellige Carnavalsmiddag van gemaakt en er veel plezier aan 

beleefd. 
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Terugblik jaarvergadering KBO – 17 

maart 2025. 

Ondanks dat verschillende leden verhinderd- en er een 

aantal ziek waren, was de zaal goed gevuld, er waren 78 

leden aanwezig. 

Voor de vergadering maakte, Nellie (als plaatsvervangend 

voorzitter) bekend dat er een kandidaat is voor de functie 

van voorzitter, hier zal tijdens de vergadering bij punt 4 

over gestemd worden. 

Nellie opende de vergadering en heette iedereen van harte 

welkom. Daarna werden tijdens het Herdenkingsmoment 

de namen van de 10 overledenen van afgelopen jaar 

opgelezen en werden er 10 kaarsjes aangestoken bij het 

herinneringsboeket en las Nellie een passend gedicht voor. 

Vanuit het secretariaat werd het jaarverslag van de gedane 

activiteiten voorgelezen. We kunnen terugkijken op veel 

gedane en geslaagde activiteiten, wat voortgezet wordt in 

het komende jaar. Oproep: mocht u suggesties hebben laat 

het ons weten, we staan open voor nieuwe initiatieven op 

dit gebied! Op dit moment hebben we 224 leden. 

Daarna vertelde penningmeester Ri-an hoe we er financieel 

voorstaan en deelde het overzicht uit ter inzage, alles 

wordt duurder en we hebben afgelopen jaar verlies 

geleden door verschillende oorzaken. Het is niet erg om in 

te teren op onze spaarrekening, maar als we ieder jaar op 

dezelfde voet doorgaan hebben we over 10 jaar een groot 

probleem! Conclusie is wel dat we wat, of meer eigen 

bijdrage gaan vragen voor activiteiten, in plaats van 

contributie verhoging. Als we om ons heen kijken vragen 

zusterverenigingen beduidend meer voor bepaalde 

activiteiten.  ( vervolg op volgende bladzijde ) 
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Hierna werd de heer Han Eygenraam voorgesteld en met volledige instemming van de leden als interim 

voorzitter gekozen! Helaas hebben we vanaf vandaag een bestuursfunctie vacant, Joke gaat ermee 

stoppen na ruim anderhalf jaar. Er is nog geen opvolgster gevonden, kandidaten kunnen zich 

aanmelden bij het bestuur, bij meerdere aanmeldingen loten we… Hierna werd Joke passend bedankt 

en tevens in de bloemetjes gezet, evenals de twee aanwezige jubilarissen, die toegesproken werden 

door Maria, de overige drie jubilarissen hebben hun boeket thuis bezorgd gekregen. 

Bij de rondvraag werd gevraagd of wij als bestuur contacten onderhouden met zusterverenigingen; 

vanuit het secretariaat wordt maandelijks de nieuwsbrief uitgewisseld met Gennep, die zetten ze van 

alle zusterverenigingen van gemeente Gennep op hun site, voor iedereen openbaar. Ook hebben we 

tweemaal per jaar een overkoepelend overleg, de OOGG. Hierin worden er allerlei voorkomende zaken 

besproken/uitgewisseld, iets wat wel prettig werkt .Verder wordt er vanuit het landelijke 

overkoepelend orgaan twee wekelijks informatie doorgestuurd aangezien wij hierbij aangesloten zijn, 

deze info wordt doorgestuurd naar alle bestuursleden en als we van mening zijn dat dit interessant is 

voor onze leden nemen we dat op in onze nieuwsbrief. 

Ook krijgt het secretariaat verzoeken om items van andere verenigingen op te nemen in onze 

nieuwsbrief, deze worden grotendeels ingewilligd. 

Vanuit mededelingen bestuur de vraag of er nog mensen zijn die interesse hebben om te koersballen, 

er zijn nog wat plaatsen vrij, en vorig jaar werd de vraag gesteld of er mensen zijn die interesse hebben 

in een fietsgroepje, dat zou dan niet onder de vlag van de kbo zijn. Aanmelden hiervoor kan bij Maria 

Poels. 

Tijdens de pauze konden de werken van de schildergroep de Rembrandjes o.l.v Liesbeth Willems 

bewonderd worden, daarna werd er vol aandacht geluisterd naar de lezing Genieten en Verdrieten 

door Silvia Janssen-Claassen uit Sambeek. Vervelende, soms nare gebeurtenissen in het leven kunnen je 

leven op de kop zetten, waardoor je niet meer kunt functioneren als voorheen. Gebeurtenissen die 

sterk van invloed zijn op je leven. Silvia probeert sturing te geven op de weg van mijn “oude ik” naar 

mijn “nieuwe ik”. Hier tussenin ligt vaak een diep dal. Hoe kan ik geholpen worden, wat kan ik zelf doen 

en wat kan een ander voor mij betekenen. Veel mogelijkheden werden besproken, waarbij Silvia 

voorbeelden gaf en er was veel interactie met de zaal. De leden konden eruit pikken wat voor hen op 

dat moment van toepassing was. Na deze interessante uiteenzetting werd Silvia eveneens passend 

bedankt en sloot Nellie de middag officieel af. 
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